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ZÁPIS

ze setkání vedení města a zástupců osadních výborů místních částí města Žďáru nad Sázavou 
konaného dne 4.9.2023

Přítomni:  
Jaroslav Hedvičák, Ing. Jan Prokop, Veronika Kalábová, Olga Strašilová, Lubomír Mokrý, Ing. Jan Zástěra, 
Radka Remarová

Kanalizace v místních částech: Mělkovice, Veselíčko: proběhla plánovaná schůzka s občany Mělkovic a 
Veselíčka, SVK Žďársko, projektant Novotný a zástupci města místostarostou panem Hedvičákem a Ing. 
Prokopem (odbor SRI MěÚ).

dotace: OBNOVA LESNÍCH A POLNÍCH CEST 
 aktuálně realizujeme poslední úseky, pro které je zpracována dokumentace (K Vysokému, Zelená 

hora). Dokončení v roce 2023. 
 probíhá příprava polní cesty z Vodojemu k Plíčkám: realizace 2023
 v plánu propojení cesty z Veselíčka na ….

Mělkovice 

 
1. chodník podél komunikace:  

1. v řešení majetkoprávní vztahy
2. není souhlas majitelky pozemku dotčeného stavbou. V případě řešení jiné varianty, která byla 

zvažována, nebude moci město žádat o dotaci a bude ji muset hradit z rozpočtu. Hrubý odhad 
nákladů je: 5,5 mil Kč. 

3. v jednání, situace trvá, jiná trasa není možná: chodník musí z důvodu dotace splňovat podmínku 
celistvosti

 
  

2. cyklostezka Jamská – Mělkovice  probíhá majetkoprávní jednání 
1. k nové trase vzniká inovovaná studie na cyklostezku se smíšeným provozem. Studie byla 

konzultována se zástupci příslušných OV paní Janou Blažíčkovou a panem Janem Zástěrou, kteří se 
podíleli na výběru trasy a nabídli součinnost v dalších krocích. 
cyklostezka nahlášena jako projekt žádající podporu z Kraje Vysočina (nikoli ještě žádost, ale zařazení 
mezi plánované projekty)
na základě podnětu od OV bude aktualizována studie na lávku přes I/19, dle dotačních možností pak 
zadána příprava PD

2. příprava pozastavena z důvodu řešení majetkoprávních vztahů s majiteli pozemků dotčených 
jednotlivými variantami tras

 

požadavky:
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1. žádost o  solární světla č.p. 2372 v řešení 
2. sečení trávy u silnice Mělkovice – Veselíčko: oslovena Krajská správa a údržba silnic Vysočiny
3. nedostatečná kapacita kontejneru na papír
4. elektrokontejner: zvážit nutnost umístění, velmi málo využívaný
5. prověření- zaslání dopisu soukromým osobám, jako v minulém roce ohledně ořezu keřů a stromů 

přesahující na městské pozemky 
6. oprava komunikací: OV zašle mapku

Radonín 

1. Kanalizace: 
 stavba probíhá, v realizaci: předpoklad dokončení do 30.9.2023. Následně bude probíhat kolaudace. 

Napojení občanů v r. 2024, podrobnější informace bude zaslána ze SRI.

2.  stav plánované cyklostezky, propojení:  ZR-Radonín: (od učiliště kolem Křiváku):  
 PD na rekonstrukce lesních cest ke Křiváku a Radonínu 
 vydáno stavební povolení
 dle možností bude opět podána žádost o dotaci

3. cesta od ŽĎASu na Budeč
 provedeno vyčištění cesty od náletových dřevin
 v průběhu roku 2023 bude proveden prořez vzrostlých stromů
 v zimě proběhne kácení a v roce 2024 dosázení aleje

4. stání kontejnerů: OV zašle návrh na umístění kontejnerů 

Veselíčko

 proběhla kontrola vodohospod. objektu č.p. 207, proběhnou drobné údržbové práce
 vodovod – stávající vedení po soukr. pozemcích. Zvážit realizaci nové přípojky. V jednání s SVK a 

VAS
 žádost o kontrolu s nakládání s odpady 

Dlouhodobé investice: 
 údržba veřejného prostranství – odpadkové koše, lavičky, informační tabule 
 pitná voda na výletiště 
 soc. zařízení v hasičárně
 zpevnění komunikace u č.p.30  a komunikace "Za humny:  29.5.2023 v 15.30 proběhlo místní 

šetření: objednáno u SATT 

1. kulturní dům 
 proběhla rekonstrukce KD Veselíčko
 do KD budou pořízeny závěsy pro snížení ozvěny v hl. sále. V případě nízkého efektu budou 

zvažovány další kroky.
 pořízeny pelety pro topení KD 
 prověření technického stavu budovy vedle KD: stav velmi špatný, především střecha, krovy: návrh 

na využití: OV zašle návrh

2. nový chodník od vlakové k autobusové zastávce podél komunikace III. Třídy
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 PD bude zpracována do konce 09/2023. Následně bude probíhat stavební řízení, a dle rozpočtu 
města příprava na realizaci.

 Proběhlo setkání se zástupci OV a projektanta, zástupci MěÚ (Prokop, M. Dvořák). Umístění BUS 
zastávky v jednání.

požadavky:
 pamětní desky typografa Methoda Kalába, rodáka z Veselíčka: odhalení plánováno na  17.11. 

2023, osazení na KD zadáno dodavateli, realizace do konce října. 
 oprava místního rozhlasu č.3 a 7: opraveno
 zámková dlažba – hřiště (pod dřevěný stánek + mezi přístřešky: vyřešeno
 zbudování veřejného světlení na solární energii u Agra a u hájenky 
 radar: zaslán návrh na umístění na odbor dopravy, zvážit dle finančních možností
 kontrola popínavek + dosadba
 zeleň: směr Lhotka  uhynulý strom + uschlá bříza 
 oprava fasády na kapličce (naproti KD)
 pročištění kanálu na komunikaci u Brostíků
 oprava komunikace od hasičárny – schůzka na místě pan Kasper + OV
 dům č.p. 59 promyslet řešení proti vniknutí vody do domu 
 propadený kanál u Kulhánků pod KD

Stržanov

Dlouhodobé investice: 
 zastřešení studny u kapličky 
 dokončení oprav budovy bývalé školy - výměna zbytku oken a domovních dveří: nová fasáda, 

odvedení dešťové vody od budovy a její izolace: zažádat o zařazení do rozpočtu na rok 2024
 fasáda na kapličce: zažádat o zařazení do rozpočtu na rok 2024 

1. úsekový radar: zadána projektová dokumentace: vydán územní souhlas dne 19.4.2023. V souladu se SW 
řešením a integrací v dotaci na eGovernment bude realizace probíhat 2024. 
2. kabelová televize SATT:  v řešení SATT:  část v plánu 2023 (část Stržanova směrem od konce cyklostezky 
ze ZR. (tech.: min.40ks protlaků tzn. více jak 80 startovacích jam).
3. Rybník Stržanovský probíhá zpracování PD, následně stavební (vodoprávní) řízení. Příprava na dotaci.

požadavky:
 žádost o světlo u č.p. 30: v řešení dle finančních možností; urgence: nově umístěné kontejnery, s 

tím souvisí i žádost o údržbu v zimních měsících, vloni vůbec neprobíhala 
 oprava rozhlasu:  plánovaný servis v týdnu 29.5. – 2.5.2023: opraveno
 oprava zrcadla u č.p.51: opraveno
 před čp 41 propadlý kanál

Další schůzka:  v pondělí  25.10.2023 15.00 v zasedací místnosti rady města

Zapsala: Radka Remarová


